
Skolebestyrelsesmøde 29/8 kl. 17-20 
Der er lidt mad kl. 17 
Deltagere: Diana, Bjarke Karin, Kasper, 
Susanne P., Krishna, Mikkel, Mathias, 
Susanne R., Peter, Jonas og Jette 
Velkommen til Karina Cullberg, ny 
suppleant i bestyrelsen 
 
Afbud: Elevrådsrepræsentanter (er ikke 
valgt endnu), 

Afbud: Mathias og Bjarke 
Referent : Jonas Højland 

1. spisning og velkommen til nyt 
skoleår samt præsentationsrunde 

2. Ny klub/klasselokaler 
 

Jette byder velkommen. Alle præsenterer sig selv. 
velkommen til de nyeste. 

3. Orientering fra ledelsen (15 min) Rigtig god skolestart, men der er pres på med alt det vi 
gerne vil af traditioner og nye tiltag. Der er naturuge i uge 
36 for hele Knudsøordningen, tur til Sletten den 15/9, 
forældrekaffe og indvielse af klubben fredag. …. 
 
Fredag i uge 36 er der kommunalt taget initiativ til at 
holde fælles læsedag, og vi kombinerer det med 
børneinddragelse i forhold til den kommende børne – 
unge politik. 
 
Knudsøskolen deltager i Erasmus+ projekt Stine, Karin og 
Susanne skal deltage. Projektets mål er: 
Inklusion: Vi vil styrke og udvikle børnefællesskaber, så 
alle børn og unge kan være en del af og bidrage til et 
stærkt og forpligtende fællesskab i dagtilbud og skoler.  
Grøn omstilling: Vi vil gennem uddannelse af børn og 
unge i Skanderborg bidrage til, at kommunens mål om en 
CO2- reduktion på 70 % nås i 2030, jf. kommunens klima-, 
energi- og ressourcepolitik.  
Internationalt Medborgerskab: Elever og medarbejdere 
styrker deres interkulturelle og sproglige kompetencer 
gennem deltagelse i Erasmus+ projekter. 
 
De første drøftelse vedr. skoledistrikter er på vej. I bliver 
involveret. 
 
Anne Schafer har sagt ja tak til at begynde som ny 
pædagog til SFO og 1.klasse.  
 
Søren Brynjolf kommer i uge 46 og laver xylofon bænke 
til skolegården samt ”safari/gøgler show” for de yngste. 
 
 
Mads er startet i Hulen, han er musikpædagog og laver 
massere af musik sammen med børnene derovre. 



 
 

4. Konstituering (15 min) 
Vi skal vælge en formand og en 
næstformand. Det er forældrene, 
der kan vælges til posten 

 

Kasper orienterer om formandens opgaver. 
Krishna er valgt til formand 
Kasper er næstformand 
  

5. Forretningsorden (15 min) 
Forretningsordningen foreslår vi 
godkendt 

 

Forretningsordenens punkt 7 ændres sådan at det ikke 
skal underskrives af bestyrelsesmedlemmerne fysisk, 
men blot godkendes via mail. Forretningsordenen 
godkendes herefter. 

6. Forældremøde – bestyrelsens 
temaer til forældremøder (30 min) 
Hvem deltager i hvilke klasser? 
Er der et team, som I ønsker at 
drøfte med den brede 
forældrekreds? 

 

Jette & Krishna deltager i 0. klassernes forældremøde 
Jonas og Mathias(Jonas spørger Mathias) deltager på 1. 
årgang og 2. årgang 
Karina deltager i 3. klasse 
Bjarke og Kasper deltager i 4. klasse 
Susanne deltager i 5. klasse 
I 6.klasse deltager Karina 
Mikkel deltager i Børnehusets forældremøde 
Mathias spørges til at deltage i Hulens 
forældremøde(Kasper er backup) 
 
 
Emner:  
Vi fastslår punkterne 
Digital dannelse 
Valg i feb. 2024 
Principper og bestyrelsens arbejde hermed 
Ny skole 
 
 

7. Digital dannelse (15 min) 
Krishna og Mathias fremlægger 
status på deres plan. 
Jonas fortæller om skolens SSP 
indsats 

 

Krishna fremlægger deres arbejde omkring digital 
dannelse og deres opmærksomheder. Jonas fremlægger 
skolens opgave med digital dannelse ind i SSP arbejdet. 
Jonas vender tilbage til Krishna med dato forslag til 
forældremøde ifht digital dannelse og hvordan forældre 
kan arbejde med det. 

8. Årshjulet – hvad ønsker vi at fordybe 
os i i det kommende år? (30 min) 

Jette orienterer om årshjulet, det vedhæftes 
dagsorden/referatet. 
 
Fokus på overgange fra Knudsø samt forældre i skiftet 
videre til ex. Mølleskolen. Hvordan kan vi gøre børnene 
bedre klar og mere klædt på i overgangene så det bliver 
trygt. 
 
Læringsstile, hvordan man omfavner børn der har det 
svært i skolen. 
 



Hvordan bevarer vi sammenhængskraften fra at gå med 
”den lille skole” fornemmelse til at vi nu bliver en stor 
skole, der stadigt vokser. 
 
Musik og samarbejdet med kulturskolen, musikskolen i 
skanderborg og sikring af det fortsatte musiksamarbejde. 
Samt hvordan vi sikrer at vi er ”foran” ifht musik, altså 
sikre profileringen. 
 
Vikarplaner – det vil vi gerne arbejde med eller lave et 
princip omkring 
 
Processen herfra er en prioritering mellem Formanden og 
Jette. 
 
 
 

9. Møde med personalegruppen (15 
min) 
Ønsker bestyrelsen at mødes med 
personalegruppen – hvordan og 
med hvilket formål? 
 

19 september klokken 15.30 er der møde i skolen med 
lærerene samt repræsentanter fra SFO 
28 september er der personalemøde i dagtilbuddet hvor 
bestyrelsen er velkommen fra klokken 19.00 
 
Jette sender en invitation til bestyrelsens medlemmer 
 
Emner:  
evaluering af to-lærer-ordningen (emne skole) 
Samarbejde på tværs (emne Hule/Børnehus) 
Nysgerrig på hvad personalet er optaget af (emne til 
begge personalemøder) 
 
 

10. Natur og musikprofil (15 min) 
Sidste år havde bestyrelsen en 
drøftelse af visioner for Knudsø 
om 5-10 år. I denne forbindelse 
ønskede vi at fastholde en stærk 
natur og musik profil. Vi giver en 
status på arbejdet. 

Naturprofil: Der har været et styrket ønske fra 
bestyrelsen at Naturprofilen fremhæves yderligere, og vi 
har en uddannet naturvejleder i hulen, en 
spejdernaturvejleder i SFO samt Kasper som er 
naturvejleder i ”hjertet”. Susanne deltager i en 
arbejdsgruppe med ovenstående med fokus på at få 
naturen i fokus, vi vil gerne have det ”grønne flag” i 
hulen, det vil vi også have på skolen. 
Vi planlægger at deltage i et længere projekt, med en 
handleplan med mulighed for at opnå det grønne flag.  
Det grønne flag findes her: https://groennespirer.dk/om-
groenne-spirer/ansoeg-om-groenne-spirer-flaget  
 
Musikprofilen er også i live. Vi har et nyt musiklærerTeam 
som sammen med musikpædagogen er i gang med at 
finde sit ståsted. Der er gode ”takter” i arbejdet omkring 
det. Vi tilbyder at man efter 1 år med musik i 
musiksamarbejdet, kan fortsætte hvis man ønsker det. 



Det har vist sig at et stort antal af børnene har valgt det 
til – det er dejligt. Vi prøver at hjælpe børnene til at være 
modige, og prøve noget af, med musikken. 

11. evt. Når man passerer skolen lidt i 8.00 så er der virkeligt 
mange gående, cyklende og kørende. Kunne man få 
skolepatrulje? – Sikker skolevej er et emne, det tager vi 
med til kommende bestyrelsesmøder, på et passende 
tidspunkt. 
 
Kan vi få billeder på personalet i AULA. 
 
Ny minimumsnormering i daginstitution, forslaget går på 
at man flytter fra vuggestue til børnehave når man er 3 år 
og 1 måned. Ikke før. Det er til forhandling i byrådet i 
morgen, for det er et forslag som skaber bevidst 
overbelastning i dagtilbuddene. Der foreligger et 
alternativt forslag hvor man ikke har overbelægning. 
 
 
 

 


